

APPLICATION FOR PERSONAL INFORMATION CHANGE 變更個人資料申請表

In connection with my trading account carried by MFPM, the undersigned hereby ratifies and confirms that the following changes have been made in regards to my account(s)

關於本人所開設的交易帳戶，本人同意且確認以下帳戶資料更改(Please type or use BLOCK LETTERS 請用正楷填寫)

Basic Account Details - 基本帳戶資料 *

Account Number : 帳戶號碼	Client' s Name : 客戶姓名
ID/Passport No. : 身份證或護照號碼	Date of Birth : 出生日期

New Personal Information - 新個人資料 (Please type or use BLOCK LETTERS 請用正楷填寫)

New E-mail Address : 新電郵地址	New Home Tel. : 新住址電話	New Mobile : 新手提電話
New Residential Address 新住址 (Please enclose valid address proof within 3 months) :		City 市 :
		Province 省份 :
		Country 國家 :
		Postal Code 郵政編碼 :

New Bank Information (Unless otherwise instructed by you, all funds payable to you will credited to the following bank account.)

新收款銀行資料 (除客戶另行指示，付予客戶的款項將會轉入下列銀行帳戶。)

Important: No third-party account is accepted. 注意：恕不接受第三者賬戶。

Bank Name 銀行名稱 :	Account No. 帳戶號碼 :
Bank Account Name 銀行帳戶姓名 :	Swift Code 國際匯款代碼 :
Account Type : 帳戶類型	Currency : 貨幣
Debit Card 借記卡	HKD 港元
Others 其他 _____	USD 美元
	RMB 人民幣
	Others 其他 _____
Address of Inward Remittance Bank 收款銀行地址 :	
City 市 :	
Province 省份 :	
Country 國家 :	
Postal Code 郵政編碼 :	

Closure of Trading Account - 註銷交易帳戶

Please close all outstanding positions and withdraw the margin before closing the trading account. 如有倉位或餘額，請先平倉及提款。

I _____ hereby declare that I have agreed to M Falconer Precious Metals Limited' s (the "Company") to close my Trading Account, and all outstanding positions closing and withdrawal have been completed.

本人 _____ 向富康貴金屬有限公司 (下稱「貴公司」) 作出以下聲明。本人同意註銷貴公司的交易帳戶，並已完成平倉及提款申請。

Please make sure the information provided in this form, are true and complete. 請確認本表格上所提供的資料，均屬真實及完整。

Signature 簽署

Date 日期

Please clearly complete the necessary information above then sign the form and email to account@mgf.com.hk

請清楚及完整地填寫上述申請表並簽署後電郵至 account@mgf.com.hk